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Výbor mestskej časti č. 2   STARÉ   MESTO 
Predseda       VMČ:   Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei  
Podpredseda VMČ:    Ing. Ján Greššo 
Sekretárka     VMČ:   Mgr. Diana Dojčanová 
Sekretárka     VMČ:   Mgr. Daniela Kazíková 
 

 

Zápisnica 

zo schôdze výboru mestskej časti č. 2, ktorá sa konala dňa 11.03.2024 s týmto programom: 

 
 
Zasadnutie otvoril predseda VMČ č. 2 Staré Mesto Ing. arch. et Ing Peter Mezei,. ktorý privítal  
poslancov a členov výboru. 
 
 
Na zasadnutí sa zúčastnilo  11 členov z celkového počtu 14.  
 
Prítomnými členmi na zasadnutí boli menovite: 
Ing. arch. et Ing. Peter Mezei,  Ing. Erik Král, Ing. Roman Ágh MBA,   p. Denisa Branikovičová,  
Ing. Ivan Janček, JUDr. Tomáš Stoklasa, Ing. arch. Lívia Dulíková,   PhDr. Ján Vančo PhD.,  
PaedDr. Eleonóra Grófová, Ing. František Dolnák, p.  Peter Ostertág 
 
Ospravedlnení: 
Mgr. Ján Greššo , Ing. arch. Peter Rehák, PaedDr.Martin Bodis, 
 
Prizvaní: 
Zástupca MsP Nitra 
Mgr. Juraj Ondráš - vedúci Strediska mestských služieb  
p. Martišová 
p. Lenčéšová 
p. Fejdi 
p. Peťovský 

Predseda VMČ oboznámil prítomných s návrhom programu: 
 
BOD 1/ POŠTA 
 
Pošta 1 - Žiadosť –návrh Spoločenstva vlastníkov bytov Kollárova 2  o riešenie dlhodobo sa    

zhoršujúcej situácie s parkovaním 
Pošta 2 -   Podnet obyvateľov Vodnej ul. (chodník, garáže) 
Pošta 3 -  Podnet p. Horvátha – blokovanie vjazdu na Palárikovej ul. 
Pošta 4 -  Návrh na riešenie podnetu Stračia – zóna 30 
Pošta 5 -  Žiadosť Správy bytov K & H o opravu komunikácie Za Ferenitkou  - Mostná 1,3,5,7,9 
Pošta 6 -  Žiadosť Správy bytov K & H o vytvorenie nových parkovacích miest v blízkosti BD 

Wilsonovo nábr. 10,12,14,16 a vybudovanie podzemných kontajnerov 
Pošta 7 -  Žiadosť p. Jančeka o opravu chodníka pri novom detskom ihrisku na Stavbárskej ul. 
Pošta 8 -  Žiadosť p. Martišovej o prešetrenie parkovacích miest – Fabrická ul. 
Pošta 9 -  Návrh dodatku č. 1 k VZN 4/2023 o miestnej dani za osobitné užívanie verejného 

priestranstva trvalým parkovaním vozidla 
Pošta 10 - Žiadosť o vyjadrenie k reorganizácii dopravy Osvaldova 
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Pošta 11 – 1/  Podnet p. Branikovičovej – staré garáže na ul. Braneckého a Vodná 
    2/ Podnet p. Branikovičovej–kruhový objazd Mostná–Parkové nábrežie (priechody pre 

chodcov) 
3/ Podnet p. Branikovičovej – výbeh Parkové nábrežie 

                4/ Podnet p. Branikovičovej – ihrisko MŠ Mostná 
    5/ Podnet p. Branikovičovej – Wilsonovo nábr. 6 

                6/ Podnet p. Branikovičovej – Mostná ul. 
               7/ Podnet p. Branikovičovej – vjazd do parku 
               8/ Podnet p. Branikovičovej – plocha Za Ferenitkou 

 
BOD 2/Odpovede: 
Odpoveď SMS k uz. 15/2024 – vyčistenie – parčík na Staničnej ul. 
Odpoveď OŽP k uz.13/2024 – likvidácia garáží 
Odpoveď OŽP k uz. 15/2024 – opílenie drevín v staničnom parčíku 
Odpoveď OD – odpoveď a žiadosť – riešenie Stračia – spomaľovací vankúš 
Odpoveď OD – parkov. zarážky na ul. Za Ferenitkou 
Odpoveď OD – spomaľovací vankúš – Stračia ul. 
Odpoveď OSP – Hájovňa u Hoffera 
Odpoveď SMS – doplnenie VO nad polopdz. kontajnermi na Hviezdnej a Novej ul. 
Odpoveď SMS – vypuklina na chodníku na Kalinčiakovej ul. 

BOD 3/Rôzne 

Prítomní členovia VMČ súhlasili s navrhnutým programom. 

V úvode zasadnutia predseda VMČ Ing.arch. et Ing. Peter Mezei privítal zástupcu MsP a predstavil 
nového vedúceho Strediska mestských služieb Mgr. Juraja Ondráša. Požiadal zástupcu MsP 
o krátku infomáciu o bezpečnostnej situácii. 

Riegel – v súčasnosti sa pozornosť príslušníkov MsP sústredí na hokejové zápasy, uskutočnili sa 
verejné zhromaždenia, kde tiež boli prítomní. Čo sa týka bezdomovcov, posilňujeme hliadky 
a snažíme sa ich odrádzať od zhromažďovania sa, ide však len o ich presúvanie, problém 
bezdomovectva to nevyrieši.  MsP sa zaoberá množstvom nahlásených podnetov, či už ide 
o autobusovú a železničnú stanicu, Mlyny, kde sa vyskytovali už „sofistikovanejšie“ partie. Pri ZŠ 
Tulipánova vodiči prechádzajú na červenú, obyvatelia venčia psov na miestach, kde to nie je 
povolené. Snažíme sa riešiť podnety, ale nie je to možné v rozsahu, v akom by sme si predstavovali,  

Vančo – chcel by som sa MsP poďakovať, na zasadnutí MZ sme sa zaoberali správou o činnosti, 
MsP má podstav príslušníkov. Chcel by som vás informovať, že na zasadnutí sociálnej komisie sme 
sa dohodli, že sa uskutoční stretnutie týkajúce sa problému bezdomovectva, pozvánka vám bude 
zaslaná prostredníctvom sekretárov. 

Riegel – prijali sme nových mladých kolegov, dúfame, že si ich udržíme. 

Predseda VMČ vyzval nového vedúceho Strediska mestských služieb, aby uviedol svoje predstavy. 

Ondráš – za ten krátky čas som si všimol, že poslanci preferujú telefonický kontakt, ja osobne 
preferujem a najradšej komunikujem prostredníctvom e-mailu, ľahšie sa mi to kontroluje a aj 
preposiela ďalej. Samozrejme, je možné zavolať a ja vás potom navigujem a požiadam aj o zaslanie 
požiadavky e-mailom.  Výbory mestských častí zasielajú požiadavky e-mailom alebo 
prostredníctvom listov, snažíme sa odpovedať v termíne.  
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Mezei – p. Ondráš sa vyjadril, že Odkaz pre starostu je platforma, ktorá mu vyhovuje, preto by som 
vás rád požiadal, aby sme ju používali. Ja osobne ju tiež využívam, je to veľmi praktické. 

Branikovičová – ja by som sa chcela spýtať, či je možné napr. k sfrézovaniu chodníka priložiť 
fotodokumentáciu? Žiadate to od zamestnancov? 

Ondráš – niečo takéto by som chcel zaviesť, aby sme mali fotodokumentáciu stavu pred a po. Musím 
povedať, že po mesiaci, čo som nastúpil, zoznamujem sa s množstvom vecí. Už sme sa na túto tému 
rozprávali. Chcem, aby niekto mal na starosti prezentovanie činnosti SMS napr. na sociálnych 
sieťach. Stretnem sa aj s p. Kretterovou, ktorá má na starosti Odkaz pre starostu a dohodnem s ňou 
postup. 

Kráľ – veľmi oceňujem, že máte záujem o prezentovanie cez sociálne siete, aby obyvatelia vedeli 
aj o týchto mikro veciach, nielen o veľkých investičných akciách. 

Grófová – obce zvyknú organizovať spoločné upratovanie, nad takýmto niečím ste neuvažovali? 
V obciach je to obyčajne jedna sobota, v meste by to mohlo prebiehať možno aj mesiac. 

Mezei – myslím, že je to dobrý nápad do budúceho roka. 

Ondráš – budú umiestnené veľkoobjemové kontajnery tak, ako každý rok, možno by sme tomu 
mohli urobiť väčšiu kampaň. 

Kráľ – otázne je, či aj zamestnanci budú ochotní, v Bratislave to veľmi dobre funguje. 

Ondráš – sledujem Bratislavu. V súčasnosti spoznávam zamestnancov, ešte som sa s každým 
jedným nestretol.  

Ostertág – ja by som sa rád opýtal na lavičky na Pešej zóne, momentálne tam nie sú. 

Mezei – predpokladám, že to súvisí s ich opravou. 

Vančo – možno by som mal pre vás jednu radu. Okrem podnetov, ktoré sú na SMS nahlasované 
prostredníctvom VMČ, mali by ste sa logicky  zaoberať aj plánom takých, ktoré sa robia každý rok, 
napr. výtlky, čistenie po zimnej údržbe, zametanie mesta. 

Ondráš – dnes som mal poradu s p. Košičárom, má na starosti čistenie mesta. Presný harmonogram 
nemá spracovaný, ale má rozdelené lokality, má k dispozícii štyri zametacie stroje. 

Mezei – je potrebné činnosti nastaviť tak, aby mali logiku. Zaviesť systém, aby sme napr. mali 
informácie, že teraz ideme opravovať výtlky v Starom meste. 

Ágh – ja by som rád spomenul čistenie vnútroblokov, tiež by mali mať harmonogram. 

Ondráš – s p. Kováčikom som riešil otázky týkajúce sa rozkopávok, aký kanál zvoliť, aby o nich 
boli informovaní obyvatelia. Minimálne na stránke mesta by malo byť prezentované, že bude 
prebiehať rozkopávka. 

Mezei – ja by som odporučil spojiť sa s p. Lančaričom, momentálne rozbiehajú projekt, aby sa 
prostredníctvom GIS portálu obyvatelia dostali k informácii pri výrube stromov, z akého dôvodu 
k nemu pristúpili.  

Ondráš – presne takto by som si to predstavoval, aby vznikla jedna e-mailová adresa, na ktorej by 
sa všetko sústredilo a z nej rozposielalo. 
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Mezei – navrhujem, aby sme predradili Poštu 8 a Poštu 10, nakoľko tu máme prítomných 
obyvateľov  
 
 
BOD 1/ POŠTA 
 
Pošta 8 
Žiadosť p. Martišovej o prešetrenie parkovacích miest – Fabrická ul. 

p. Martišová a p. Lenčéšová informovali o neúnosnej situácii s parkovaním na Fabrickej ul., parkujú 
tam autá bez ŠPZ. 

Branikovičová -  sú tam asi tri vraky, ja som hovorila s príslušníkmi MsP, budú situáciu riešiť 
v rámci zákonných možností a sľúbili, že tam budú častejšie hliadky. 

Lenčéšová – rómovia tvrdia, že autá nie sú ich. Včera som volala na MsP, povedali mi, že nemajú 
kam odťahovať autá. Prečo sú tam stále vydávané stavebné povolenia? V jednom dvore je päť 
poschodových domov a jeden jednopodlažný. 

Mezei – parkovanie vieme regulovať, ak je tam zóna. Vy ako domáci, si budete vedieť kúpiť 
parkovaciu kartu. Vieme túto investíciu zaradiť do plánu investícií, ale nevieme sľúbiť, kedy bude 
realizovaná. Je tam množstvo podnetov, nie je možné zrealizovať všetky naraz. Situácia by sa dala 
vyriešiť aj tak, že zakážeme parkovať na ulici. 

Martišová – a bude to platiť pre všetkých? 

Mezei – ja by som sa rád opýtal, aký je váš cieľ? Buď budeme tolerovať, že na ulici môžu parkovať 
všetci, alebo zakážeme parkovanie alebo počkáme na VZN o regulovanom parkovaní? 

Lenčéšová – ja sa pýtam, kde budú parkovať? Teraz sa tam zasa stavia nový dom. 

Mezei – ale pri podaní žiadosti o stavebné povolenie museli deklarovať, kde budú parkovať 
Nevyriešime každú jednu situáciu, ale môžeme na OSP preveriť, kde deklarovali parkovanie. 

Lenčéšová – aj z druhej strany majú záujem stavať, je to chránená oblasť, napriek tomu tam vyvážali 
stavebný odpad. 

Mezei – riešením je podať podnet na štátny stavebný dohľad.  Čo sa týka parkovania, to vieme 
preveriť. Ak ale auto má platnú STK aj emisnú kontrolu, môže tam parkovať aj mesiac. Vraky vieme 
dať odtiahnuť. 

Vančo – rovnaká situácia je na križovatke Stračia-Priemyselná. 

Janček – tento podnet sa rieši, máme to vo wy drive,  bude tam zákaz. 

 
U z n e s e n i e    č.  16/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť p. Martišovej o prešetrenie parkovacích miest – Fabrická ul. 
ž i a d a 
1. Mestskú políciu v Nitre 
      o preverenie vrakov na Fabrickej ulici 
2. Stredisko mestských služieb 

o informáciu o možnostiach odťahu  
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s ú h l a s í 
so zaradením obnovy do zásobníka IA 
 
Att.:  MsP 
 SMS 
 predseda VMČ č. 2  
 
Príloha: žiadosť 

 
Hlasovanie č. 1: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 10 

Žiadosť o vyjadrenie k reorganizácii dopravy Osvaldova 

Mezei – návrh je predložený v dvoch variantoch. Prvým umožníme parkovanie na chodníku, 
druhým je parkovanie na ceste  s tým, že bude jednosmerná, ale cyklisti budú môcť ísť obojsmerne. 
Počet parkovacích miest je v obidvoch variantoch plus mínus rovnaký. Boli sme na tvaromiestnej 
obhliadke. 

Král – ja sa prikláňam k tomu, aby sa určite neparkovalo na chodníku.  

Fejdi – nám sa zdá prijateľnejší návrh, ktorý na stretnutí predniesol p. Sitkey. 

Peťovský – čiže parkovanie na chodníku. 

Král – na Bernolákovej ul. sa bude zasahovať do zelene? 

Peťovský – pre nás by bolo komfortnejšie, keby to bola jednosmerka. Momentálne cez Bernolákovu 
chodia autobusy a nákladné vozidlá. 

Mezei – s odborom dopravy sme uvažovali aj nad zákazom vjazdu nákladných vozidiel okrem 
dopravnej obsluhy po celej Štúrovej ul. . 

Dulíková – parkovanie na chodníku nie je podľa mňa dobré. 

Peťovský – ale iba čiastočné parkovanie na chodníku, umožňujú to šírkové parametre. 

Ágh – v čom je problém, keby Osvaldova ul. bola obojsmerná? Koľkých obyvateľov sa to týka? 

Fejdi – je to komplikovanejšie. Len v našom obytnom dome je 70 b.j.. 

Král – a keby bola Osvaldova ul. zjednosmernená do druhej strany? 

Peťovský – tak zapchajú Štúrovu ul.. 
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Dulíková – ja vás chápem, že potrebujete zaparkovať, ale už teraz je tam hrozná situácia. Možno by 
to chcelo iba zmeniť návyky. Je potrebné pristúpiť ku kompromisu, aby tam parkovali autá ale 
pomedzi aby boli vysadené stromy.  

Fejdi – nie je tam taká intenzita chodcov, ako napr. na Špitálskej ul., my teraz potrebujeme vyriešiť 
parkovanie. 

Mezei – teraz riešime, čo s danou ulicou dnes. Výhľadovo to má byť vyriešené inak. Názory sú 
rôzne, mali by sme si povedať, ktorým scenárom ísť.  

Fejdi – za nás na obidvoch stranách. 

Ágh – vy ste obyvateľ vnútrobloku, ale pre mňa ako okoloidúceho, to nie je dobré riešenie. 

Mezei – za mňa je super, že vo vnútrobloku neparkujete, ale dnes sa musíme rozhodnúť, či 
jednosmerne alebo obojsmerne. Budeme hlasovať o obidvoch návrhoch. 

 
Variant č. 1 – jednosmerná Osvaldova ul., dvojsmerná Bernolákova ul. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prezentácia: 10 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval : 1 
Návrh bol schválený. 
 
Variant č. 2 – dvojsmerná Osvaldova ul., jednosmerná Bernolákova ul. 
 
Hlasovanie č. 2: 
Prezentácia: 10 
za: 0 
proti: 9 
zdržal sa:  0 
nehlasoval : 1 
Návrh nebol schválený. 
 
 
U z n e s e n i e    č.  17/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť o vyjadrenie k reorganizácii dopravy Osvaldova 
s ú h l a s í 
s variantom jednosmernej ulice na Osvaldovej bez parkovania na chodníku a obojsmernou 
Bernolákovou ulicou 
 
Att.:  OD 
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Pošta 1 

Žiadosť –návrh Spoločenstva vlastníkov bytov Kollárova 2  o riešenie dlhodobo sa zhoršujúcej 
situácie s parkovaním 

 
p. Mezei - uviedol materiál. 
 
Dolnák – navrhujem, aby sa neparkovalo v zeleni. 
 
 

U z n e s e n i e    č.  18/2024-VMČ   

 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť – návrh Spoločenstva vlastníkov bytov Kollárova 2  o riešenie dlhodobo sa zhoršujúcej 
situácie s parkovaním 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
žiadosť – návrh Spoločenstva vlastníkov bytov Kollárova 2  o riešenie dlhodobo sa zhoršujúcej 
situácie s parkovaním 
n e o d p o r ú č a 
rozširovať parkovisko na úkor zelene. Parkovanie v prospech rezidentov bude riešené 
v pripravovanej parkovacej politike.  
 
Att.:  OD  
 
 
Hlasovanie č. 4: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Pošta 2 

Podnet obyvateľov Vodnej ul. (chodník, garáže) 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 

U z n e s e n i e    č.  19/2024-VMČ   
 

VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet obyvateľov Vodnej ul. (chodník, garáže) 
s ú h l a s í 
so zaradením do zásobníka IA 
 
Att.:  predseda VMČ č. 2 
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Hlasovanie č. 5: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Pošta 3 

Podnet p. Horvátha – blokovanie vjazdu na Palárikovej ul. 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  20/2024-VMČ   
 

VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Horvátha – blokovanie vjazdu na Palárikovej ul. 
ž i a d a 
odbor dopravy 
o obnovu DZ alebo o inú vhodnú formu DZ 
 
Att.:   OD 

Príloha: podnet 

Hlasovanie č. 6: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 4 

Návrh na riešenie podnetu Stračia – zóna 30 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  21/2024-VMČ   
 

VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
návrh na riešenie podnetu Stračia – zóna 30 
s ú h l a s í 
so zriadením Zóny 30 a osadením spomaľovacích vankúšov 
 
Att.:  OD 
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Hlasovanie č. 7: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

Pošta 5 

Žiadosť Správy bytov K & H o opravu komunikácie Za Ferenitkou  - Mostná 1,3,5,7,9 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  22/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť Správy bytov K & H o opravu komunikácie Za Ferenitkou  - Mostná 1,3,5,7,9 
s ú h l a s í 
so zasadením do zásobníka IA 
ž i a d a 
Stredisko mestských služieb 
o zabezpečenie opravy poklopov požiadavkou na správcu 
 

Att.:   predseda VMČ č. 2  

SMS 

Príloha: žiadosť     

 
Hlasovanie č. 8: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Pošta 6 

Žiadosť Správy bytov K & H o vytvorenie nových parkovacích miest v blízkosti BD Wilsonovo 
nábr. 10,12,14,16 a vybudovanie podzemných kontajnerov 

 
p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  23/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť Správy bytov K & H o vytvorenie nových parkovacích miest v blízkosti BD Wilsonovo 
nábr. 10,12,14,16 a vybudovanie podzemných kontajnerov 
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s ú h l a s í 
so zasadením do zásobníka IA 
ž i a d a 
odbor životného prostredia 
o preverenie možnosti osadenia polopodzemných kontajnerov 
 
Att.:   predseda VMČ č. 2 

OŽP  

Príloha: žiadosť 

 
Hlasovanie č. 9: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 7 

Žiadosť p. Jančeka o opravu chodníka pri novom detskom ihrisku na Stavbárskej ul. 

 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 

U z n e s e n i e    č.  24/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť p. Jančeka o opravu chodníka pri novom detskom ihrisku na Stavbárskej ul. 
ž i a d a 
Stredisko mestských služieb 
o opravu a vyčistenie chodníka 
s ú h l a s í 
s nahlásením na Odkaz pre starostu 
 
Att.:        SMS 

    p. Dulíková 

Príloha: žiadosť 

 

Hlasovanie č. 10: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
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Pošta 9 

Návrh dodatku č. 1 k VZN 4/2023 o miestnej dani za osobitné užívanie verejného priestranstva 
trvalým parkovaním vozidla 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 

U z n e s e n i e    č.  25/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
návrh dodatku č. 1 k VZN 4/2023 o miestnej dani za osobitné užívanie verejného priestranstva 
trvalým parkovaním vozidla 
s ú h l a s í 
s návrhom  dodatku č. 1 k VZN 4/2023 o miestnej dani za osobitné užívanie verejného priestranstva 
trvalým parkovaním vozidla 
 
Att.:   OD 

Hlasovanie č. 11: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

 

Pošta 11 

1/ Podnet p. Branikovičovej – staré garáže na ul. Braneckého a Vodná 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
 
U z n e s e n i e    č.  26/2024-VMČ   

VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 1)  – staré garáže na ul. Braneckého a Vodná 
ž i a d a 
1. odbor majetku 

o preverenie vzťahu k pozemkom 
2. odbor životného prostredia 

o odstránenie plechových garáží za Chalupkovou 10, vedľa Smetanovej 2, za                                            
Za  Ferenitkou 46,  vedľa p.č. 1912 (Vodná ul.), vedľa Braneckého 5 

 
Att.:  OM 

 OŽP 

Príloha: podnet        
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Hlasovanie č. 12: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

2/ Podnet p. Branikovičovej – kruhový objazd Mostná – Parkové nábrežie (priechody pre 
chodcov) 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
 
U z n e s e n i e    č.  27/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 2) – kruhový objazd Mostná – Parkové nábrežie (priechody pre 
chodcov) 
ž i a d a 
Stredisko mestských služieb 
o nasvietenie priechodov pre chodcov na križovatke Mostná – Parkové nábrežie 
 
Att.:        SMS 

Príloha: podnet        

 
Hlasovanie č. 13: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

3/ Podnet p. Branikovičovej – výbeh Parkové nábrežie 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  28/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 3)– výbeh Parkové nábrežie 
b e r i e    n a    v e d o m i e 
informáciu, že novým výbehom sa už zaoberá OŽP 
 
Hlasovanie č. 14: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
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4/ Podnet p. Branikovičovej – ihrisko MŠ Mostná 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  29/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 4) – ihrisko MŠ Mostná 
ž i a d a 
odbor životného prostredia 
o zaradenie podnetu do plánu práce a nových výsadieb 
 
Att.:        OŽP 

Príloha: podnet        

 
Hlasovanie č. 15 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

5/ Podnet p. Branikovičovej – Wilsonovo nábr. 6 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  30/2024-VMČ   

 

VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 5)– Wilsonovo nábr. 6 (problémové parkovanie) 
ž i a d a 
1. Stredisko mestských služieb 
      o osadenie kameňov na zabránenie parkovania 
2. odbor životného prostredia 

o zaevidovanie pre osadenie prvkov na ochranu zelene – kovové nízke zábradlia alebo výsadba 
 
Att.:   SMS       

OŽP 
Príloha: podnet        
 
Hlasovanie č. 16: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
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6/ Podnet p. Branikovičovej – Mostná ul. 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  31/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 6) – Mostná ul. 
ž i a d a 
odbor životného prostredia 
o zabezpečenie osadenia malých smetných nádob – typ, farbu a tvar konzultovať s ÚHA 
 

Att.:   OŽP 

Príloha: podnet        

 
Hlasovanie č. 17: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

 

7/ Podnet p. Branikovičovej – vjazd do parku 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  32/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 7) – vjazd do parku voda 
b e r i e   n a    v e d o m i e 
informáciu, že vec už eviduje odbor investičnej výstavby a rozvoja a podnetom sa zaoberá 
 
 
Hlasovanie č. 18: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 

 

 



15 

 

8/ Podnet p. Branikovičovej – plocha Za Ferenitkou 

p. Mezei - uviedol materiál. 
 
U z n e s e n i e    č.  33/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Branikovičovej (č. 8) – plocha Za Ferenitkou 
s ú h l a s í 
so zaradením do zásobníka IA 
 

Att.:   predseda VMČ č. 2 

 
Hlasovanie č. 19: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

BOD 3/ Rôzne 

Branikovičová – ja by som sa chcela spýtať, či nie je možné na Hradný kopec osadiť smetné nádoby. 

Dulíková – ja by som nesúhlasila. Skôr by som bola za to, aby sa tam osadili informačné tabule, aby 
si návštevníci brali smeti so sebou. Mohlo by to byť poňaté hravou formou, aby to oslovilo                     
napr. deti. 

Mezei – p. Greššo mi zaslal požiadavku týkajúcu sa vchodu na Párovskej 36. 
 

U z n e s e n i e    č.  34/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
Stredisko mestských služieb  
o odvodnenie prístupu k vchodu Párovská 36 
 

Att.:   SMS 

 
Hlasovanie č. 20: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
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Janček – ja by som chcel navrhnúť doplnenie verejného osvetlenia v psom výbehu pri UKF: 
 
 
U z n e s e n i e    č.  35/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
Stredisko mestských služieb  
o doplnenie 4ks výložníkov smerom na výbeh pre psov pri UKF 
 
Att.:   SMS 
 
Hlasovanie č. 21: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
Král – navrhujem v Novom parku zmeniť farbu svetla.  
 
 
U z n e s e n i e    č.  36/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
odbor životného prostredia 
o zmenu farby svetla v Novom parku z bielej na teplejšiu farbu (napr. fólie) 
 
Att.:   OŽP 
 
Hlasovanie č. 22: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
Ostertág – ja by som sa rád infomoval na Starý park. 1,5 roka je zatvorený, obyvatelia sa stále 
pýtajú, kedy bude otvorený. 
 
Mezei – infomovali sme o tom, kedy sa bude park otvárať. Bol nastavený presný harmonogram 
prác, ktoré boli veľmi rozsiahle. Na niektoré práce malo vplyv počasie, nedali sa vykonať v danom 
okamihu, terén bol podmáčaný. Park bude sprístupnený na prelome mája a júna. 
 
Vančo – ja by som v prvom rade chcel poprosiť, aby sme reklamovali chodník na Mostnej ul., 
každá jedna dlaždica je poškodená. V druhom rade chcem upozorniť na kanál na                                              
ul. Československej armády-Štúrova, neviem presne či patrí Mlynom, mestu alebo vodárňam. 
Ďalej chcem upozorniť na Kasalovu ul.,  odovzdaná bola 31.12.2023, vodárne konzultujú práce 
s dodávateľmi? Pred potravinami Magda je už rozpadnutý, je mimo úrovne vozovky.  
 
 



17 

 

 
 
U z n e s e n i e    č.  37/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
Stredisko mestských služieb  
o zabezpečenie opravy kanálu Československej armády – Štúrova (kontaktná osoba na presnú 
lokalizáciu p. poslanec Ján Vančo) 
 
Att.:   SMS 
 
 
Hlasovanie č. 23: 
Prezentácia: 11 
za: 11 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Král – a kanál Na Vŕšku?  

Mezei – je to zadané SMS na riešenie 

Janček – dlažba na Pešej zóne? 

Mezei – tento problém už rieši SMS a vyčlenil kapacity na opravu dlažby 

 

Predseda výboru p. Mezei poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 

 

V Nitre dňa: 21.03.2024  

  

     

Mgr. Daniela Kazíková, v.r.                             Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei, v.r.  
               sekretár                                 predseda  
       VMČ č. 2-  Staré mesto                                       VMČ č. 2 -  Staré mesto  

 

 


